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Yrkande angående Valhallabadets framtid 

Förslag till beslut 
I Higabs styrelse: 

1. VD får i uppdrag att skyndsamt återkomma med en uppdaterad underhållsplan samt 
en redovisning av uppskattad kostnad för renovering av hela, eller delar av, 
Valhallabadet för att det ska kunna fungera som bad under lång tid framöver.  

Yrkandet 
Valhallabadet är idag en av Göteborgs mest uppskattade mötesplatser med över en halv 
miljon årliga besökare. Badet är uppfört under 50-talet i en tidstypisk arkitektur som är 
uppskattad hos många göteborgare.   

2016 tog bolaget fram en underhållsplan för Valhallabadet för de närmaste 25 åren. Det 
finns behov av att få en uppdaterad underhållsplan och en redovisning av vilka åtgärder 
som har vidtagits sedan 2016. Till detta ska också en redovisning om vad det skulle kosta 
att renovera/underhålla Valhallabadet för att det ska kunna var kvar som bad för lång tid 
framöver.  

En utredning uppskattas kosta omkring en miljon kronor. Uppdraget finansieras genom 
bolagets resultat. 
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